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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2016/17:1684 Illegala trafikskolor

I dag rapporterar Kristianstadsbladet att illegala trafikskolor utgör ett allt större 
problem. Även från andra håll i landet kommer liknande rapporter. 

Illegal trafikskoleverksamhet riskerar att vi i trafiken får fler förare med sämre 
kunskaper. Dessutom snedvrider det konkurrensen eftersom de illegala 
trafikskolorna kan pressa priserna jämfört med godkända trafikskolor som 
betalar skatter och avgifter.

Därutöver menar flera att de elever som gått i illegala trafikskolor behöver köra 
upp fler gånger och att de därmed minskar möjligheterna för andra elever att få 
en uppkörningstid.

Problemen tycks ha pågått och varit kända under en längre tid. Statsrådet Anna 
Johansson har tidigare fått besvara skriftliga frågor i ämnet, och tidigare 
vidtagna åtgärder har uppenbarligen inte lett till önskad effekt.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anna Johansson:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet och regeringen att vidta för att stoppa de illegala 
trafikskolorna?

………………………………………

Maria Malmer Stenergard (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-06-26
Besvaras senast
2017-07-12 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


